
Innspill til verneplan av Nedre Adventdalen

Innsenderne har bodd 8 og 11 år på øya. Har egen hundegård i Bolterdalen (gbnr 22/692), 16 hunder
pdd. og ferdes mye i terrenget som skal vernes.

Vi anser oss som ivrige brukere av området «Nedre Adventalen» både sommer som vinter. I hovedsak
med slede og hundespann om vinteren. De aller fleste treningsturene går helt eller delvis gjennom
området som foreslås vernet. Vinterstid kjører vi også scooter til flere av hyttene i området.

Om sommeren og under hekkeperioden er vår bruk av de mest aktuelle områdene for verning
minimal. Det er for mye vann i terrenget som gjør ferdsel lite interessant for vår del. I denne perioden
foregår hundekjøring langs de få veiene som er å oppdrive i Adventdalen.

På sensommeren plukker vi mye sopp i verneområdet.

Utover høsten når frosten setter seg og snøen begynner å falle starter vi å bruke verneområdet mer.
Vi kjører mye med umotorisert vogn og hundespann i elveleiet når det har fryst. Er det snø på bakken
og tundraen i tillegg så kjører vi gjerne der også. Dette er den eneste måten vi kan kjøre hundespann
utenfor trafikkerte områder. Frost og snø kommer gjerne i perioden det begynner å bli mørkt på
kveldene, så dette handler også om sikkerheten til alle på veien. På denne tiden av året er det heller
ingen fugler som påvirkes av vår aktivitet.

I løpet av vinteren kjører vi mye med snøscooter og hundeslede i hele området. Dette pågår helt til
snøen begynner å smelte og det blir for vått for å bruke terrenget. På denne tiden begynner
trekkfuglene å komme til øya. Når snøen og sledeføret forsvinner har vi sett de siste årene varierer
veldig. Vi mener derfor en satt dato for forbud vil være lite hensiktsmessig. Dette på grunn av de store
variasjonene.

Vi ønsker å komme med et innspill som sikrer vår bruk av området. Et hundespann blir for over ti
meter langt. Det bør ikke være noen begrensninger på båndlengde her. Hundekjøring er en av få
umotoriserte aktiviteter i verneområdet. Det bør det legges ti l rette for fortsettelse av. Dette handler
også om bolyst for allerede fastboende.

Vi håper innspillet vårt kan bidra til at vi får fortsette bruken av dette området på samme måte som vi
gjør i dag med umotoriserte vogner og hunder også i fremtiden.
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